
Rozhovor s Ingrid Klimke:

LR: Paní Klimke, aké sú Vaše ďalšie 

športové ciele?

Ingrid Klimke: Sezóna sa začína už na 

Veľkú noc jednou z najväčších súťaží 

všestrannej spôsobilosti na svete – akciou 

Ingrid Klimke:

Narodená 1. 4. 1968 v Münsteri/Westf. ako dcéra slávneho a úspešného 

nemeckého drezéra a jazdca na koni Dr. Reinera Klimke 

Úspechy: 

•  Majsterka Nemecka v súťaži všestrannej spôsobilosti 1999, 2000, 2001 

a 2009

•  Majsterka sveta v súťaži všestrannej spôsobilosti tímov v Aachene 2006

•  Majsterka sveta s mladým koňom súťažiacim vo všestrannej spôsobilosti 

v Le Lion d´Anger 1998

•  Bronz na európskych majstrovstvách (jednotlivcov) v súťaži všestrannej 

spôsobilosti 2005

•  Tímové zlato z olympijských hier v Hong Kongu 2008

•  Nemecká majsterka profesionálnych jazdcov v súťaži všestrannej 

spôsobilosti 1998, 1999, 2003, 2006 a 2007

Ďalšie činnosti:

•  Docentka nemeckého inštitútu pre konskú osteopatiu (DIPO)

•  Inštruktorka westfálskej jazdeckej školy v Münsteri pri majstrovských 

kurzoch pre teóriu a prax

•  Členka predstavenstva nemeckého jazdeckého spolku

CCI**** Badminton v Anglicku. Úplným 

vrcholom tohto roku sú samozrejme 

európske majstrovstvá v mojej krajine, 

v Šlezvicko-Holštajnskom Luhmühlene. 

Je naplánované, že na oboch akciách sa 

zúčastním so svojím úspešným koňom 

„FRH Butt´s Abraxxas“.

LR: Prečo ste sa rozhodli pre 

spoluprácu práve s LR?

Ingrid Klimke: Vo vrcholovom športe 

je dôležitá výdrž, usilovnosť a motivácia. 

Vďaka správnemu pomeru týchto hodnôt 

je možné dostať sa až na samotný 

vrchol. To isté platí pre LR a jej partnerov. 

Predovšetkým tieto skutočnosti mi 

boli od začiatku sympatické. Čo sa 

týka produktov, tak ma nadchlo práve 

kolostrum, ktoré je obsiahnuté vo 

všetkých produktoch. LR je v tomto 

ohľade vysoko kompetentná. To, že LR 

využíva najnovšie poznatky a túto látku 

poskytuje i zvieratám, mi pripadá báječné

LR: Komu odporúčate nové produkty 

od LR?

Ingrid Klimke: Všetkým mojim zvieratám. 

Popri mojich koňoch aj mojim psom, 

mačkám a králikom.

LR: Aký je Váš dojem z produktov?

Ingrid Klimke: Moje zvieratá ich milujú, 

prijali ich naozaj obdivuhodne.

Ako milovníčka zvierat som samozrejme 

veľmi potešená, že LR ponúka 

produktové riešenie, čím naozaj spĺňa 

všetky bežné potreby zvierat a prvé 

výsledky je možné spozorovať 

už o krátky čas. Ako športovkyňa 

som veľmi rada, že doplnkové krmivá 

pre kone dokonale rešpektujú 

antidopingový program (dopingovo 

neškodné) a  vďaka ich pozitívnym 

vlastnostiam je možné používať ich 

aj v profesionálnom športe!
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